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Päevakord : 

 

1. Vilistlaskogu 2021 majandusaasta aruande kinnitamine 

2. MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu uue juhatuse valimine 

3. MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu uue revisjonikomisjoni valimine 

4. Ülevaade Räpina ÜG tegevusest 

 

1. Vilistlaskogu 2021. a majandusaasta aruande kinnitamine 

KUULATI  

Ulla Preeden –  andis kiire ülevaate Vilistlaskogu  2021.a tegevusaruande kohta. 

Vilistlaskogusse kuulub 53 liiget, lahkujaid ega uusi liikmeid polnud. Liikmemakse tasus 24 

vilistlaskogu liiget. Kontol on 645 eurot. 

Majandusaasta algas 01.01.2021 ja lõppes 31.12.2021. Revisjonikomisjon on seisukohal, 

koostatud raamatupidamise aastaaruanne kajastab piisava põhjalikkusega vilistlaskogu 

majandustegevust. 

Ulla Preeden tegi ettepaneku kinnitada Vilistlaskogu 2021.a aastaaruanne. Poolt – 8, vastu ei 

olnud, erapooletuid - ei olnud. 

 

OTSUSTATI 

Kinnitada MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu 2021. aasta majandusaasta aruanne. 

 

2. MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu uue juhatuse valimine 

KUULATI 

Ulla Preeden – loetleb praegused MTÜ RÜG Vilistlaskogu juhatuse liikmed: Uno Kaldmäe, 

Meelis Mälberg, Ulla Preeden, Tulvo Ilves, Toomas Heering ja koolidirektor Meeri Ivanov. 

Vilistlaskogu põhikiri ütleb, et vilistlaskogu üldkogu määrab kaheks aastaks liikmete hulgast 

vilistlaskogu juhatuse. Juhatus valib ise endale esimehe ja aseesimehe. Tulvo andis teada, et on 

nõus jätkama.  

Otsustati, et juhatuse liikmed jätkavad järgmised 2 aastat. 

Poolt – 8, vastu ei olnud, erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI 

Kinnitada MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu juhatus järgmises koosseisus: Uno Kaldmäe, Meelis 

Mälberg, Ulla Preeden, Tulvo Ilves, Toomas Heering ja Meeri Ivanov. 

 

3. MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu uue revisjonikomisjoni valimine 

Ulla Preeden – praeguses revisjonikomisjonis on Tiina Paasik, Tiina Tallinn ja Maie Oper. 

Tiina Paasik on nõus jätkama. 



Tehti ettepanek revisjonikomisjoni koosseisu arvata Signe Lieberg ja Kairi Kasearu. 

Poolt – 8, vastu ei olnud, erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI 

Kinnitada MTÜ Räpina ÜG Vilistlaskogu revisjonikomisjon järgmises koosseisus: Tiina 

Paasik, Signe Lieberg, Kairi Kasearu. 

 

4. Ülevaade Räpina ÜG tegevusest 

KUULATI 

Ulla Preeden – mis kuupäeval tuimub vilistlaste kokkutulek? 

Meeri Ivanov – eelmine kord oli seotud emadepäevaga, järgmisel aastal võiks samuti olla. 

Kuupäev 13.05.2023? 

Hõbekella kutsume 12. klassi tutipäevale. 

Ulla Preeden – on Kairi Kasearuga mõelnud vilistlaste kokkutuleku peale ja on mõned mõtted 

kokkutuleku sisustamiseks. 

Vilistlaste üldkogu koosolek võiks toimuda 12.05.2023. Lisaks toimuks reedel nt lõunast alates 

konverents õpilastele ja õpetajatele. Kutsuda vilistlased sinna esinema. 

Meeri Ivanov – teeb ettepaneku teha arutelu, kui vana see kool siis on. Nt õpilaste seas 

korraldada väitlus antud teemal. 

Ulla Preeden – töörühm, kuhu kuuluvad ka õpetajad. Koostöö spordikooliga, korraldada mõned 

spordivõistlused. 

 

Meeri Ivanov – räägib lühidalt koolielust. Käesoleval õppeaastal olid meil õpilased koguaeg 

koolis, koroona tõttu ei pidanud uksi sulgema. 

Kaks õpilast arvasime koolist välja, kuna nad said 17-aastaseks, aga koolikohustust ei tahtnud 

enam täita. 

Auditooriumisse oleme lasknud paigaldada helisummutavaid plaate (varasemalt nt suulistel 

eksamitel ruum kajas ja see segas lindistust). 

Oleme saanud HEV-õpilastele uusi õppe- ja töövahendeid. 

Koolis õpib 367 õpilast, neist 66 gümnaasiumis. 

Kõikidel õpilastel võrdsed õppimisvõimalused. 

Kapitaalremont on kallis, seda lähiajal ei tule. 

Plaanis on suvel remontida 3. korruse poiste tualettruum (eraldi ruumid). 

Koolis õpib hetkel 2 ukrainlannat. Pidi küll rohkem õpilasi tulema, aga kuna nad loodavad ruttu 

kodumaale naasta, siis ei arvanud nad ka kooli tulla. Need kaks õpilast jäävad tõenäoliselt ka 

uueks õppeaastaks, seega hakkame neile eesti keelt õpetama. 

Toomas Heering – kuidas uus staadion vastu võeti? 

Meeri Ivanov – lastele väga meeldib. 

Meelis Mälberg – kuidas kogukond suhtub? 

Meeri Ivanov – nüüd on kõik rahulikuks jäänud ja harjunud, et staadion asub kooli juures. 
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Koosoleku juhataja       Koosoleku protokollija 

Ulla Preeden        Annika Šturmov 


